
Razstavišče
postaja
premajhno
Za selitev GR proučujejo različne
lokacije

Letos stopša Gospodarsko razstavišče v 31. leto svo-
jega delovanja. Sčasoma je njegova dejavnost prerasla
prostorske možnosti, zato bo treba v prihodnje poiskati
nove prostorske rešitve, na sedanji lokaciji pa bo Gcspo-
darsko razstavišče organiziralo stalno razstavo in prodajo
gospodarskih izdelkov ter informacijsko koordinacijski
center.

Sedaj proučujejo različne lokacije kamor bi lahko pre-
selili sejemsko razstavno dejavnost. Prva je ob Kardeljevi
cesti, južno od mestne obvoznice do Ljubljanice, druga v
opuščeni gramoznici SCT ob Vojkovi cesti v Stožicah, ter
tretja južno od IMP Tozd Promont na Črnučah. Čeprav
bodo vse tri lokacijše tudi v programu Ljubljana 2000, pa
lahko že sedaj z dokajšnjo gotovostjo trdimo, da varianta,
ki predvideva razstavne prostore v gramoznici Tehnike,
ne bo sprejeta, kajti kam bodo sicer postavili nov cen-
tralni štadion, ki ga bo Ljubljana v prihodnosti tudi dobila
in za katerega mnogi menijo, da bi bila najprimernejša
omenjena gramoznica.

Kakorkoli že, razstavijče bo v naslednjem srednjero-
čnem odbobju večkrat v ospredju pozornosti zaradi pro-
blematike, s katero se bo srečevala javnost v zvezi z njim.

Gre za to, da bo razstavišče kmalu izgubilo dsl doseda-
njih razstavnih površin, ker se bodo pričela pripravljalna
dela za gradnjo prve etape potniške postaje. Skupno
bodo izgubili 4.562 m2 površine, ki jih morajo nadomestiti
še v letošnjem letu. V ta kratkoročni proc^am sodi tudi
vmesna etaža v hali B, dva prizidka ter prehodi oziroma
pasaža. S tem GR ne bo le nadomestilo izgubljene
površine, pač pa nekaj celo pridobilo na novo in se bo v
sejemsko ponudbo naše države lahko vključilo kar z
21.499 m2 razstavnih površin.

Zanimivo je tudi to, da bo obiskovalec, potem ko bo
enkrat prestopil prag razstavišča, prehodil vse razstavne
dvorane, ne da bi mu bilo treba zapustiti pokrite dvorane
oziroma koridorje, ki jih bodo povezovali. Ko so pred
dnevi predstavniki razstavišča imeli razgovor z novinarji,
so poudarili, da kljub raznim težavam, s katerimi se ta
organizacija srečuje, nimajo v svojih zaključnih računih
rdečih Stevilk; obisk kot tudi zanimanje za razstavljanje
se veča in leta v leto.
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